

Date:2022/01/03

التاريخ: 2022/01/03

تعميم رقم (2022/01) Circular No.

All Airlines Operating at Kuwait International Airport: -

إلى جميع شركات الطيران العاملة في مطار الكويت الدولي: -

Based on the decision of the Council of Ministers in the State of Kuwait and further to circular no. (36/2021) dated (22/12/2021) the second Item amended to become as following:

بناءً على قرار مجلس الوزراء بدولة الكويت، والحقاً بالتعميم رقم (2021/36) المؤرخ في (2021/12/22) يعدل البند ثانياً من التعميم ليصبح كالتالي:-

Second: Arrival to the state of Kuwait:

For passengers with a final destination to Kuwait international Airport, only travelers with negative COVID-19 PCR test certificate within (72) hours from the time of travel will be allowed to travel to the State of Kuwait.

ثانياً: القدوم الى دولة الكويت:

بالنسبة للمسافرين الذين وجهتهم النهائية الى مطار الكويت الدولي، يسمح بالسفر فقط للمسافرين الحاصلين على شهادة فحص (PCR) سلبية خلال (72) ساعة من وقت السفر.

These instruction apply to those coming to the state of Kuwait starting from Tuesday (04/01/2022) at (00:01) Kuwait Local time and until further notice.

تطبق هذه التعليمات على القادمين لدولة الكويت اعتباراً من يوم الثلاثاء الموافق (2022/01/04) في تمام الساعة (00:01) حسب التوقيت المحلي لدولة الكويت وحتى أشعاراً آخر.

نائب المدير العام لشؤون مطار الكويت الدولي  
Deputy Director General  
For Kuwait International Airport Affairs

م/ صالح عبد الله الفداغي